

Title (en)

Sealing arrangement.

Title (de)

Dichtanordnung.

Title (fr)

Disposition d'étanchéité.

Publication

**EP 0433736 A1 19910626 (DE)**

Application

**EP 90122989 A 19901130**

Priority

DE 3941753 A 19891218

Abstract (en)

A sealing arrangement with an elastic sealing profile (1) for sealing a glass pane (4) arranged in a frame between two peripheral stop ribs (2, 3) has a holding profile (5) which can be fastened to the stop rib (2, 3) and which has a web (5a) which runs approximately parallel to the surface of the glass pane (4) and with which the elastic sealing profile (1) can be engaged in such a manner that it is clamped between the web (5a) and the glass pane (4) in such a manner that it can be replaced without demounting the glass pane. The sealing arrangement is suitable for dry-glazing of wooden windows or wooden doors and is characterised by time-saving and economical working as well as by a reliable sealing function. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Dichtanordnung mit einem elastischen Dichtungsprofil (1) zur Abdichtung einer in einem Rahmen zwischen zwei umlaufenden Anschlaggruppen (2, 3) angeordneten Glasscheibe (4) weist ein an der Anschlaggruppe (2, 3) befestigbares Halteprofil (5) auf, das einen etwa parallel zur Fläche der Glasscheibe (4) verlaufenden Steg (5a) aufweist, mit dem das elastische Dichtungsprofil (1) derart verrastbar ist, daß es zwischen dem Steg (5a) und der Glasscheibe (4) so eingespannt wird, daß es ohne Demontage der Glasscheibe auswechselbar ist. Die Dichtanordnung eignet sich zur Trockenverglasung von Holzfenstern oder Holztüren und zeichnet sich durch zeitsparende und kostengünstige Verarbeitung sowie durch eine sichere Dichtfunktion aus. <IMAGE>

IPC 1-7

**E06B 3/62**

IPC 8 full level

**E06B 3/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 3/62** (2013.01); **E06B 2003/622** (2013.01); **E06B 2003/6232** (2013.01); **E06B 2003/6261** (2013.01); **E06B 2003/6267** (2013.01);  
**E06B 2003/6276** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2460386 A1 19810123 - GIUDICI ROBERT
- [Y] NL 8302440 A 19850201 - ROUWENHORST B V
- [Y] FR 2440459 A1 19800530 - TREMCO INC
- [A] US 3571994 A 19710323 - BROWN HOWARD R, et al

Cited by

EP0780537A1; FR2742792A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0433736 A1 19910626**; DE 3941753 A1 19910620; DE 3941753 C2 19921217

DOCDB simple family (application)

**EP 90122989 A 19901130**; DE 3941753 A 19891218